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JEGYZOKÖNYV 
Budaörs Város Önkormányzat Képviselo-testülete 

2004. december 01-i ülésérol∗  
 

K Ö Z M E G H A L L G A T Á S  
 
 

Az ülés helye:  Ifjúsági Klub (Budaörs, Károly király út 3.sz.) 
 
Jelen vannak:  Wittinghoff Tamás polgármester, Lévay Erno alpolgármester, Nagy 
György alpolgármester, Bánlaki József, Bíró Gyula, Budavári György, Káhn János, 
Lux László, Meinczinger Tibor, Dr. Molnár Gábor, dr. Nagy Tamás,   Dr. Szabóné 
Müller Timea, Szidiropulosz László, Takács Viktor, Tóth Béla,  Dr. Vándor András, 
Wolf Gábor  képviselok. 
 
Távol: Pénzesné Végvári Ágnes, Lévay Csaba János, Dr. Kisfalvi Péter, Dr. Riedl 
Zoltán, Stifft Nándor  képviselo 
 
Tanácskozási joggal meghívottak: Tevanné dr. Südi Annamária (jegyzo), Vágó 
Csaba (polgármesteri kabinetvezeto), Szabó Gyula (városépítési irodavezeto), Papp 
Csaba (építéshatósági irodavezeto), Benko István (okmányiroda irodavezeto), Almási 
Ibolya (pénzügyi irodavezeto), Pusztaszeriné Elek Hajnalka (adóiroda-vezeto) Nagy 
Tibor (vagyoniroda-vezeto), Pappné dr. Pálóczy Magdolna (általános igazgatási 
irodavezeto), Kövesdi Gabriella (népjóléti és egészségügyi irodavezeto), Krajcsirik 
János (számítástechnika- és informatikai irodavezeto), Csík Edina (foépítész),  
Farkas Jeno (pénzügyi iroda), Erdos Károlyné (jegyzoi irodavezeto),  Misik Tibor 
(számítástechnikus). 
Jegyzokönyvvezeto: Seres Béláné 
 
 
Wittinghoff Tamás polgármester: köszönti a megjelent lakosokat, Keller László 
országgyulési képviselot, és Galuska László rendorkapitány urat. 
Megállapítja, hogy a Képviselo-testület határozatképes, 17 képviselo van jelen, az 
ülés megnyitja.  
 
Elmondja, hogy az önkormányzati törvény írja elo, hogy a Képviselo -testületnek 
közmeghallgatást kell minden évben egyszer tartania. Szeretné megköszönni a 
türelmet a jelenlévoknek és a televízión keresztül azoknak akik ezt a musort nézik, 
hiszen ebben az évben nagyon sok beruházást kezdtek meg, fejeztek be és 
folyamatosan végeznek jelenleg is, mintegy 7 Mrd Ft értékben. Ennek kapcsán 
nyilvánvaló, hogy nagyon sok bosszúságot okoztak, hiszen egy építkezés nagyon 
sok felfordulással jár. A hivatalnak és a kivitelezoknek sem az a célja, hogy egy ilyen 
beruházás kapcsán gondot okozzanak, de ez elkerülhetetlen. Reméli, hogy azokat 
az erofeszítéseket, amelyeket a hivatal munkatársai végeztek, örömmel fogadja a 
település. Már korábban elkezdték felmérni a lakosság igényeit kérdoíveken 
keresztül, közvélemény kutatást végeztettek. A nagyobb jellegu beruházások 
amelyeket már az idén elkezdtek vagy már meg is valósítottak, azok komoly 
támogatottságot élveznek. Így a Városháza bovítése 68 %-os, az önkormányzati 
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bérlakások építése 77 %-os, a Templom tér és környékének kialakítása 82%-os, az 
idosek számára átmeneti otthon létrehozására irányuló beruházás 91 %-os a városi 
uszoda építése 92%-os, a foút teljes hosszában történt felújítás 93%-os, a 
mentoállomás 97%-os támogatottságot kapott. Mindenkinek szeretné megköszönni 
még egyszer a türelmét, és reméli, hogy az eredmény mindenki számára meggyozo 
lesz. Kéri a jelenlévoket, hogy ma itt csak budaörsi problémákról beszéljenek.   
 
Mihály László (Kovirág u. 8.) : elmondja, hogy két éve ugyanezeket a kérdéseket 
tette fel az önkormányzat felé, megint aktuális a kérdése. Másfél éve harcol egy 
engedéllyel kiadott  építés ellen. Papp Csaba irodavezeto úr megállapította, hogy 
még a módosított engedélyektol is eltérnek méterekkel. Az volt a kérdése, hogy lehet 
az,  ha 20% az engedélyezett beépítés akkor,  hogy lehet 50 %-ot beépíteni, ahol 70 
% zöldövezet van eloírva, és a gerincmagasság 5 m 20 cm. Az épületnek a 
helyrajziszáma 7991/3.   Négy eloadóva l beszélt ebben az ügyben, beszélt még a 
polgármester úrral, az alpolgármester úrral, a jegyzo asszonnyal, Papp Csaba 
irodavezeto úrral.  Négy szemlét tartottak, és még most sincs felmérve mennyivel 
építkezett  túl a tulajdonos. A Pest Megyei Közigazgatási Hivatalhoz fordult, amit az 
önkormányzat megkapott szeptember 11-én 60 napos határidore, hogy újra indítsa 
az egész eljárást.  Lassan eltelik a 90 nap és most sem tudja a végeredményt.  
November 18-án volt egy szemle. Kérdezi, hogy miért nem lehet a határozatokat 
betartani, miért kell erre 90 napig várni.  Kéri, ha kimennek szemlére, vigyenek 
méroszalagot, hogy a túlépítkezést meg tudják állapítani. Szeretné, ha mindenki  
szakszeruen végezné a munkáját, mert már többször feltette azt a kérdést, hogy 
miért van az, hogy túlépítkeznek. Fel se meri tételezni, hogy megvesztegetik az 
eloadókat. Konkrét választ szeretne kapni. 
 
Wittinghoff Tamás polgármester:  Az Építéshatósági Iroda az, aki építéshatósági 
ügyekben eljár a jegyzo felügyeletével. Jelen esetben ez egy egyedi hatósági ügy. 
Az Építéshatósági Irodának a törvények szerinti eljárásokat kell figyelembe venni. 
Mivel nincs itt az illeto, akivel szemben jogvitája van Mihályi úrnak, nincsenek könnyu 
helyzetben azzal kapcsolatban, hogy egy testületi ülésen nyilvánosság elott mi az 
amit elmondhat majd az irodavezeto. Az, hogy a Közigazgatási Hivatalhoz került a 
dolog, az senkit ne lepjen meg, mert egy építéshatósági eljárásnak az a menete, ha 
bárki benyújt egy engedélyezési kérelmet azt vagy elutasítja elso fokon az 
önkormányzat építéshatósági irodája, vagy jóváhagyja, akkor azt a szomszédok vagy 
jóváhagyják, vagy megfellebbezik. Abban az esetben, ha fellebbezést nyújt be, akkor 
a másodfokú hatósági eljárás okán a Közigazgatási Hivatalhoz kerül. Felkéri Papp 
Csabát az Építéshatósági Iroda vezetojét a válaszadásra.   
 
Papp Csaba irodavezeto: Az üggyel kapcsolatban elmondja, hogy ez egy egyedi 
építéshatósági ügy, amelyben Mihály úr ellenérdeku fél. Elsoként a korrupció 
sugallatát is visszautasítja úgy a maga, mint a hivatal nevében. Az építéshatóság, 
amikor építési engedélyt ad akkor egy lehetoséget biztosít annak a számára aki 
kérelemmel fordult a hatósághoz. Amíg az építtetonek a jogeros és végrehajtható 
építési engedély szerint történik az építkezése, addig az épít teto teljes joggal az 
engedélyek birtokában építkezik. Amint eltér az építési engedélytol már nem 
jóhiszemuen gyakorolja a jogát és abban az esetben az építési hatóságnak el kell 
ebben az ügyben járni. Az eljárás indulhat hivatalból, és bejelentésre is. Az építési 
fegyelemért konkrétan, hogy mely építteto mennyire tartja magát az építési 
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engedélyben foglaltakért az építési hatóság csak annyiból hibáztatható, hogy adott 
esetben nem hetenként tart hatósági ellenorzést, hanem kéthavonta, félévenként. 
 
Mihály László: Ezt a levelet a Papp Csaba úr írta, hogy ezt az építési engedélyt 
elutasította. Visszavonta a fennmaradási továbbépítési engedélyt. Le van írva a 
levélben, hogy méterekkel eltér a módosított engedélytol is.  
 
Wittinghoff Tamás polgármester: Lehet hogy két évig el fog tartani, a bíróság 
számtalanszor meg fogja ezt tárgyalni, ez az Ön és a szomszédjának a jogvitája, 
ahol a független és elfogulatlan hatóság, illetve a bíróság az, aki dönthet. Az, hogy 
Önök egymással vitában állnak az legkevésbé az önkormányzat, illetve a 
Közigazgatási Hivatal szándéka szerint történt, ez az Ön vagy az Önnel jogvitában 
álló szomszédjának az egymáshoz való kompromisszum képessége vagy 
képtelensége következménye.  
 
Papp Csaba irodavezeto:  Valóban egyedi hatósági ügyrol van szó. Mivel eltért, 
nem az építési engedély szerint építkezik, ezért le kell folytatni hivatalból a 
fennmaradási és továbbépítési engedélyezési eljárást.  
 
Wittinghoff Tamás polgármester: elmondja, hogy a megállapodás mindig jobb 
eredményre vezet, mint a pereskedés. 
 
Kiss Béla (Átlós utca 6.): elmondja, hogy a beruházásokkal kapcsolatban a 
legnagyobb gondot a lakosságnak az útépítés okozta. A gondok egy részét, ami a 
közlekedésre vonatkozott jobb szervezéssel csökkenteni lehetett volna. A forgalmat 
elterelték, de a közlekedési szabályokat sokan nem tartották be, ezért sok volt a 
várakozási ido. A Templom elotti autóbusz megállónál nincsen buszöböl. Most 
áthelyezték a buszmegállót, most már van öböl, de nincs buszváró, és sokat kell 
gyalogolni  az orvosi rendelohöz, templomhoz. Kérdezi tervezik-e, hogy buszváró 
épüljön, hogy az eso elol védve legyenek az utasok. Az Átlós utcai illetve Tulipán 
utcai megállónál magasan van a buszmegálló, védorács nincs, nagy a 
balesetveszély. Ennél a megállónál a béléstesteket elfelejtették fedlappal lezárni, 
szét fog fagyni. Az Auchan-nál áthelyezett gyalogátjárót középre tették, egyik része 
meg van csinálva, de egy szakaszon nagyon nagy a sár. Kérdezi, hogy milyen 
intézkedést tett az önkormányzat. 
 
Wittinghoff Tamás polgármester: elmondja, hogy a buszmegállóban azért nincs 
buszváró, mert közbeszerzési eljárást kell kiírni. A forgalomeltereléssel kapcsolatban 
elmondja, hogy sok esetben a szabályokat sokan nem tekintik kötelezo érvényunek, 
kéri a rendorkapitány urat, hogy a rendet és a fegyelmet segítsen betarttatni. 
 
Szabó Gyula irodavezeto: A Budapesti út 87. szám elotti autóbusz megállót 
megfogja vizsgáltatni, mert nyilvánvaló ha ilyen magasság van, akkor korlátnak kell 
lenni. Ennek az útnak a kivitelezési határideje egy módosítás  következtében március 
30. Ez semmilyen biztonsági korlátra nem jogosítja a kivitelezot, hogy ne helyezze el. 
Az Auchan gyalogos átkelohelyének a megépítése elkészült az elso szilárd burkolati 
útig, de a legtöbb járókelo a füvön keresztül megy át és nem hajlandó a szilárd 
útburkolaton menni. A BKV-val a  napokban történt megállapodás alapján a jövo 
évben hozzákezdenek együttesen ennek a buszmegállónak a rendbetételéhez,   
közlekedési szabályok betartása mellett. A közbeszerzési eljárások elején tartanak, 
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ha sikeres lesz, akkor a következo évben nagyon tetszetos utcabútorok és 
buszmegállók kerülnek véglegesen kialakításra.     
 
…Mária: a Törökugratói részen, a Rezeda utcában lakik. Most építkezett, a 
csapokból alig folyik a víz. A vízvezeték szerelo megmérte a benti és a kinti  nyomást 
1,5 bár. Kérdezi, hogy nyáron mi várható a vízellátással kapcsolatban. A Vízmuvek 
nem tudott elfogadható választ adni. 
 
Wittinghoff Tamás polgármester: Most még a régi irányból van megtáplálva a 
rendszer és éppen most nagy csöveket raknak le, az az a vízvezeték amellyel össze 
lesz kötve a törökugratói rendszer a medencéig a Fovárosi Vízmuvekkel és 
Budaörsön mindenhol a Fovárosi Vízmuvek lesz az ivóvíz szolgáltató.  
 
…Mária (Törökugrató, Rezeda utca): Az úttal kapcsolatban elmondja, hogy a 
Törökugratón nagyon sok kátyú van, most murváztak, de az elottük lévo részen a 
Törökugratótól indulva a Margaréta utca felé nagy részen kimaradt a murvázás. A 
murvázás sem megoldás mert nyáron egy nap alatt csupa por minden.  
Elmondja, még hogy mindenki füstöl, ezt is szabályozni kellene. 
 
Wittinghoff Tamás polgármester: A jövo ében ezeket az utakat is meg fogják 
csinálni, egy komoly probléma a Rezeda utcánál azokon a szakaszokon ahol nem 
tudnak megállapodni az ingatlan tulajdonossal - mert az útépítés alapvetoen az ott 
élo ingatlan tulajdonosainak az alapveto érdeke -  azok az útszakaszok hátrébb 
fognak sorolni.  
 
…Mária (Törökugrató, Rezeda utca): 
Elmondja, még hogy mindenki füstöl, ezt is szabályozni kellene. 
 
Wittinghoff Tamás: Az égetést rendelet szabályozza.   
 
Kovács István (Budakeszi u. 24.): Kérése, lehetoség szerint még egy alkalommal 
legyen közmeghallgatás. A májusi idopontot javasolja. Az egyik legnagyobb 
beruházás a foút, sikeres rekonstrukció volt. Az új Városháza építésnél a kintlévo 
idotábla szerint már a kilencedik hónapon belül vannak, reméli, hogy ez hasonlóan 
sikeres lesz 
Egy-két évfordulóra is szeretne emlékeztetni, két éve meghalt városunk díszpolgára 
Hauser József, aki a Budaörsi krónikát 20 évvel ezelott készítette el és 1985-ben 
jelent meg. Úgy érzi, hogy nagyon hasznos lenne, ha minden családnál megtalálható 
lenne. A Német Kisebbség 15 éve kötötte meg Bretzfelddel a testvérvárosi 
kapcsolatot. Ok vitték a dönto szerepet, kapcsolatot teremtve a Budaörsrol kitelepített 
lakosság egy részével.  
Elmondja, hogy a Kossuth Lajos utcában nagyon szép mualkotás született, a 
Kossuth szobor.  Úgy érzi, hogy ez a Kossuth szobor egy közös ünneplés 
megteremtésére adhatna lehetoséget, szeretné ha a következo  március 15-ét már 
ott ünnepelhetnék.  
Elmondja még, hogy a rekonstrukció érintette a Templom teret is, ezzel kapcsolatban 
utalna a Budaörsi Naplóból vett cikkre, miszerint Mindszenty szobra is elhelyezésre 
kerülne a téren. Úgy érzi, hogy a hosök emlékmuve elé  kerülhetne ez a szobor, a 
tuzoltószertár, mely cukrászdának, kávézónak van pályázatra kiírva, nem illik ide. Ide  
kegytárgybolt vagy  könyvesbolt illene.  
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Kérése az utcanév változtatási kérelem, amely a Kohalom utcanevet Irnokhegy 
utcára kívánná megváltoztatni. Informálták, hogy szeretnének a meglévo 11 aláírás 
mellé még 30-40 aláírást begyujteni. Elmondja, hogy ebben az utcában ennyien nem 
laknak, így nem tudnak több aláírást gyujteni. Szeretné, ha felülvizsgálnák a 
kérelmüket és javukra döntenének. Mindenkinek kellemes ünnepeket kíván. Úgy érzi, 
hogy a polgármester úr a motorja Budaörs fejlodésének. 
 
Wittinghoff Tamás polgármester:  Március 15-én a városi rendezvény biztos, hogy 
a Kossuth szobornál lesz, ez volt a szándékuk. 
 
dr. Kovács Tiborné (Ady Endre utca 16.) : Az önkormányzat évekkel ezelott 
felkérte a lakosságot, hogy észrevételeiket közöljék az önkormányzattal. Mindig várja 
a közmeghallgatást. Legfobb gondja az autóbusz megállók távolsága. A Felsohatár 
útról ha jön a Tulipán utcáig nincs megálló.  Ugyancsak nincs a Templom tértol a 
CBA-ig megálló. A Templom téren megépítették a járdaszigetet az autóbuszhoz és 
egy lépcsot is csináltak, ami borzasztóan veszélyes. Kérdezi, miért nem lehetett 
szintbe hozni? 
Elmondja, hogy nagyon fontos lenne a nyilvános WC.  
Az önkormányzat engedélyével telefonos közvélemény kutatást kértek tole, ami ot 
nagyon zavarja. 
A foúton egyedül a Károly király úton van egy pad. A Templom téren pedig kb. 28 
pad is van. Jobban el kellett volna osztani a padokat, hogy útközben az idosebbek 
megpihenhessenek. Kérdezi, hogy a Templom tértol a Károly király útig nem fog sor 
kerülni fa ültetésre, mert le van kövezve minden.  Kéri, hogy olyan padokat tegyenek, 
aminek nincs támlája, mert a támlájára ülnek.   
Kérdezi, hogy a szemétégetésbe (avar és kerti hulladék) bele tartozik-e az építkezés 
során keletkezett kartonpapír elégetése. Van olyan lakó, aki bútorhulladékkal fut és 
ez nagyon büdös és szennyezi a levegot. 
 
Wittinghoff Tamás polgármester: A telefonos közvélemény kutatást az 
önkormányzat rendelte meg, kifejezetten azért, hogy legyen egy visszajelzésük.  
 
Bertha Lászó (Hóvirág utca 47.): A Törökugrató és térségével kapcsolatban 
szeretne feltenni kérdéseket. Örömmel vették, hogy a csatorna elkészült, és örömmel 
hallották, hogy a felszíni vízelvezetés és a közutak is rendbe lesznek téve. Kaptak 
egy szórólapot, amelyiken fel volt tüntetve, hogy melyik utcák lesznek megcsinálva. A 
Hóvirág utca 47. szám elott egy kb. 1,8-2 méteres mély szakadék van, nagyon 
balesetveszélyes, kérdezi, hogy a felszíni vízelvezetés és  a támfal építése mikor 
kezdodik el. 
A csapadékvíz elvezetés nagy probléma a Virág utca, Hóvirág utca, Orgona utca 
nagyon meredek  a Virág utca felé. Állítólag a Hóvirág utcában van egy olyan 
probléma, hogy nem tudják a csapadékvizet hova elvezetni. Arról értesült, hogy külön 
egységben csinálják meg az utcákat. Volt egy kérésük, hogy a Virág, Hóvirág, 
Orgona és Muskátli utcát egy egységként kezeljék, mert ha csak a Virág utca van 
elkészítve, akkor nem érnek vele semmit, mert a másik utcákból lezúduló  víz 
tönkreteszi a Virág utcát.  
Többször említette Lévay Erno és Papp Csaba uraknak, hogy vannak olyan 
területek, ahol az utca nem elég széles. A Hóvirág utca 50. és 49. számú ház elott 
már csak 9,90 méter széles az utca. Úgy tudja, hogy 10,50 lesz az elkészült utca 
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szélessége. Tapasztalata, hogy egyes lakótársak nem tartják be a törvényi 
eloírásokat.  
Kérdezi, mikor kezdodnek el a csapadékvíz elvezetési munkálatok az útmunkálatok a 
Törökugrató és területén.  
 
Szabó Gyula irodavezeto: A Törökugrató területére folynak a tervezések. A kiviteli 
tervek az utolsó fázisban vannak. Ahol a terv rendelkezésre áll pld. az Ibolya és a 
Baross utcának a közbeszerzése kiírásra került, ott döntés van, tehát ettol kezdve 
indult. Azt jelenti, hogy márciusban indul az útépítés. A kiviteli tervek leszállítása 
megtörténik ebben a hónapban. A közmutervek leszállítása február közepe. Az 
Orgona a Virág és a Muskátli utca az a vízelvezetés szempontjából teljesen különálló 
egység.  Elso a vízelvezetés kérdése, addig nem lehet hozzányúlni az úthoz, ebbol a  
Muskátli utcai rész az nem szerepel az útépítésben. A Hóvirágtól kezdodoen az 
útnak a lejtésébol adódóan, és amit Ön említett támfalat át kell vinni a felszíni vizeket 
magántelkeken keresztül. Ebbe meg kell tudni állapodni, addig nem tudnak 
hozzákezdeni az útépítéshez. Megkezdik az egyeztetést a tulajdonosokkal, ha nem 
tudnak  megállapodásra jutni,  akkor nem fog jövore elkezdodni a vízelvezetés, és 
nem fog indulni a Hóvirág utcában az útépítés. Az építéseknél a Törökugratónál 
nagyon sok helyen felvetodött a Rezeda utca kérdése. A Rezeda utca és a 
Törökugrató sarkán mindenütt meg kell tudni állapodni a lakókkal. Nem tudják ott az 
utat és a közmuvet építeni, ahol a lakók nem adják le a területet. 
 
Karovics Istvánné (Patkó u. 19.): Nyolcvan százalékos elégedettséggel rendelkezik 
a városról, de apró javaslatokat ad. A Kábel TV sok híradást, kis híreket adhatna a 
Polgármesteri Hivatalról  és akkor egy csomó információt kapnának a lakók. Pld. a 
Posta be van zárva festés miatt, vagy mikor megy a háziorvos szabadságra. A 
közvélemény kutatás is megjelenhetett volna a Kábel TV-ben, (megjelent). Sok cég 
van Budaörsön, keveset tudnak az ide települt cégekrol, kérdezi van-e arról adat, 
hogy a Budaörsieknek hány %-a dolgozik Budaörsön. Milyen cégek tervezik, hogy 
Budaörsre települnek.  
A rendorkapitány úrnak elmondja, hogy örömmel vették tudomásul, hogy a nyár 
folyamán esténként és éjszaka járorök cirkáltak, és elég sok igazoltatás van. 
A parkolási lehetoségeket a lakótelepen meg kellene vizsgálni, mert többeknek 
problémát okoz, hogy megteltek a parkolók, és a lakók nem tudnak hol parkolni.  
  
Wittinghoff Tamás polgármester: A felmérésbol jó adatok derültek ki a  számítógép 
ellátottságot illetoen. 70 % körüli a városban a számítógéppel rendelkezok száma, és 
jelentos, aki internetezik. A televízió élesben veszi a közmeghallgatást, amikor vágják 
ezt a filmet akkor az észrevételeket tudják fogni, és törekszenek arra, hogy minél 
több információt adjanak. Szeretnének a megújuló honlapra mindenféle információt 
feltenni.  Budaörsön kimutathatatlan a munkanélküliség. Olyan adatuk nincs, hogy 
hányan dolgoznak Budaörsön. Az látszik, hogy a környezo településekrol sokan 
járnak Budaörsre dolgozni, térségi problémát is megold az, hogy munkahelyek 
teremtodtek.  
 
Ecseri Imre (Zichy Péter utca 6.): A Rendorkapitány úrtól kérdezi, hogy a cross 
motoroknak a fékeit betudnák-e egy kicsit  húzni, mert nagyon hangosak.  A Kossuth 
szoborral kapcsolatban elmondja, hogy a szoborról sokan nem tudják, hogy ki a 
másik személy. Nagyon szép, nagyon fiatalos, nagyon jópofa de ki a másik?  
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A nagy viharban az ELMU-sök jöttek a drótok közé a távtartókat feltenni, ahol gallyat 
találtak levágták, és ott is hagyták. Nem tudja, kinek a kompetenciája lenne ezek 
elszállítása. 
A mozgássérültek nevében örömmel konstatálja, hogy a mostani foút rekonstrukció 
akadálymentes lett, köszöni, hogy elfogadták a véleményüket. 
 
Paulovits Ferencné (Levendula utca 14.) : A Kossuth Lajos utcában van a rendelo 
intézet, amelyet valaki bérel az Önkormányzattól. Kérdezi, hogy van-e az 
önkormányzatnak arra lehetosége, hogy aki ezt az intézményt béreli  - bármiben is, 
szerzodés alapján - befolyásolja. Pld. ha valaki fel akarja hívni ezt az intézetet, akkor 
ne kelljen neki tudni, hogy ezt az intézetet úgy hívják, hogy EURO-MED hanem 
Orvosi Rendelo, és a telefonkönyvben találja így meg. 
A  parkolásra vonatkozóan kérdezi, van-e módja az önkormányzatnak, hogy csak 
annyira bovüljön ez az intézmény, hogy a parkolás biztosítva legyen.  Vagy az 
intézménynek legyen kötelessége, hogy az odaérkezo emberek gépkocsiját is el 
tudja helyezni. Csak akkor lehet közlekedni a Kossuth Lajos utcában, ha a  rendorök 
ott vannak. Úgy érzi, ezt meg kellene oldani. 
A Rendelo Intézettel kapcsolatban elmondja, hogy az elmúlt idoszakban többször 
hallotta, hogy vérellátási problémák vannak. Ha ez az intézmény ilyen kiépített és így 
fejlodik, miért nem lehet megoldani, hogy vérvétel történjen.   
Törökugratóról elmondja, hogy leszórták az utat, nagyon poros,  ha az autók 
száguldoznak. Szeretnék kérni a Törökugrató és a Levendula utcai lakói, hogy ennek 
az utcának biztosítsák a lassúbb áthaladást, maximum 30 km legyen a 
sebességhatár, ha másképp nem fekvo rendorrel. Úgy halotta, hogy a Levendula 
utca még tervezési szinten van, kéri, hogy most történjen valami és ne utólag. 
 
Wittinghoff Tamás polgármester: A tervezo olyan feladatot kapott, hogy a forgalom 
sebességének a csökkentését próbálja a tervezésbe bele vonni, de nem fekvo 
rendorrel mert az nagyon kultúrálatlan. Kis szigeteket alakítanak ki, ahol még zöld is 
van, az sokkal jobb. 
Elmondja, hogy mielott privatizálták ezt a szakellátást az Egészségügyi Központban 
egészen más állapotok voltak, és egészen más minoség volt. Az egynapos sebészet,  
az országosan egy minta. A véradás egy központosított ellátás ennek nincs köze az 
Egészségügyi Központhoz,  ilyen jellegu feladatot nem adhatnak. Ami a szerzodést 
illeti, a szerzodésben rögzített feltételeket kell neki teljesíteni. A budaörsi 
Egészségügyi Központra éves szinten közel 70 MFt ment el amíg az Önkormányzat 
tartotta fenn, és sokkal rosszabb szolgáltatást nyújtott, ma nem kerül semmibe. 
A parkolásban igaza van, az hogy hol van az Egészségügyi Központ az egy fizikai 
adottság, annak idején itt volt a Körzeti Orvosi Rendelo. Most a helyén van egy olyan 
ellátó központ, ami igényli azt, hogy a parkolási rendben változás történjen. 
 
Bertha László (Hóvirág utca 47.): Kéréssel szeretne fordulni a rendorkapitányhoz, 
hogy a Törökugrató és térségében ha lehet egy kicsit surubben jöjjön kocsi, mert 
eléggé kétes alakok közlekednek esténként, a velük szemben lévo épületbe be is 
törtek. 
 
Báder György (Csillag utca): A Templom téren van üzletük és az évek folyamán 
többször volt egyeztetés az útépítésekkel kapcsolatban. Elmondja, hogy most 
alapvetoen szép és jó, de sokakat kedvezotlenül érint az átalakítás. A különbözo 
szakaszokban hozzávetoleg 20-25 parkolóval több volt tervezve, mint ami elkészült. 
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Az a hat parkoló készült el, ami most a volt buszmegálló helyén lett kiépítve,  ezáltal 
az üzletek igen kedvezotlen helyzetbe kerültek, és a forgalmuk visszaesett. A 
papírbolt elotti részen van egy kis híd, eredetileg az volt tervezve, hogy a hídtól 
jobbra, balra egy nyitott árok lesz, most pedig az egész árok be van temetve.  
Sok szemetet szórnak szét, javaslata több szemetest kellene elhelyezni.  
A Stefánia utca és a Szabadság utca sarkán egy fa ottmaradt, ráfekszik az épületre, 
kéri, hogy legalább nyírják vissza a fát, hogy kicsit alkalmazkodjon az új 
telepítésekhez.   
A Dózsa György és Arany János utca sarkán elkészült a járda és valamilyen oknál 
fogva visszafelé lejt, megáll a víz. 
A közbiztonságra szeretne rátérni, elmondja, hogy minden évben betörtek hozzá, 
kéri, hogy surubben járorözzenek a rendorök. 
 
Wittinghoff Tamás polgármester: O is sajnálja a hidat, de tervezoi, kivitelezoi 
egyeztetés folyamán alakult így. A hidat rendbe fogják tenni, és jól fog kinézni. 
A parkolóval kapcsolatban elmondja, hogy több parkoló lett, mint korábban volt. Az 
üzletek forgalma nyílván az építkezés alatt esett vissza, most már biztosan változni 
fog.  
 
Kovách Tibor (Farkasréti út 99.): Örömmel vették, hogy elkészült az út, kéri, hogy a 
Farkasréti útról leszedett 30 km-es sebességkorlátozó táblákat helyezzék vissza, 
valamint a Farkasréti út fölötti lakópark övezet táblákat is, amit idoközben 
magánemberek távolítottak el. 
 
Ignácz László (Széchenyi utca): Az útépítéssel kapcsolatban volt egy útelterelési 
idoszak, amikor a Farkasréti útra lett terelve a forgalom. Ennek eredményeképpen a 
Farkasréti út és a Tátra utca sarkán lévo épületet részben elvitte egy kamion. 
Lényegesen megnott a Farkasréti úton továbbra is a forgalom, nagyon szuk az utca, 
nagyon nehéz ott közlekedni. Kérdezi, hogy  nem lehetne-e a késobbiekben ezt 
megoldani.  
 
Wittinghoff Tamás polgármester: ez egy magántulajdonban lévo ház, amit a 
biztosító fizetett és felépítik. Ha normálisan közlekednek, semmi gondot nem okoz.  
 
A hozzászólásokat követoen megköszöni a részvételt, mindenkinek nagyon békés  
karácsonyi ünnepeket, és boldog új esztendot kíván.  
 
 

k.m.f. 
 
 
 
Wittinghoff Tamás Tevanné dr. Südi Annamária 
    polgármester  jegyzo 
 


